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SAK 1 GODKJENNE DE STEMMEBERETTIGEDE (jf. Lovens §10 (NIFs lov §§ 2-15, 2-16, 2-17, 2-19, 2-
20)  

(1) NIFs lov §§ 2-5. For å ha stemmerett, være valgbar til årsmøte-/tingvalgte organer og kunne 
velges/oppnevnes som representant til årsmøte/ting i overordnet organisasjonsledd, må man ha 
fylt 15 år i løpet av kalenderåret, vært medlem av idrettslaget i minst en måned og ha gjort opp 
sine økonomiske forpliktelser til idrettslaget. 

(2) Et medlem som ikke er valgbar til verv i idrettslaget iht. §§ 2-6 og 2-7 har ikke stemmerett på 
idrettslagets årsmøte. 

Styrets forslag til vedtak: 

Det er          stemmeberettigede til stede, og årsmøtet er vedtaksført. 

 
SAK 2 VELGE DIRIGENT, SEKRETÆRER SAMT 2 MEDLEMMER TIL Å UNDERSKRIVE PROTOKOLLEN 

Årsmøtet skal ledes av valgt dirigent.  Dirigenten behøver ikke være medlem av golfklubben. 

Avhengig av antall frammøtte kan det også være praktisk å velge et tellekorps. 

Styrets forslag til vedtak: 

Dirigent:    

Sekretærer:    

Underskrive protokoll:    

Tellekorps:    

 

SAK 3 GODKJENNE INNKALLING, SAKSLISTE OG FORRETNINGSORDEN 

Innkallingen skal sendes ut minst en måned før årsmøtet og ble sendt medlemmene den 23. februar 
2025. Saksdokumentene skal være tilgjengelige senest en uke før årsmøtet og var tilgjengelige på 
klubbens webside fra 18. mars 2025. 

På årsmøtet kan ikke behandles forslag om endring i lov eller bestemmelser som ikke er oppført på 
den sakslisten som er gjort tilgjengelig eller sendt ut. Andre saker kan behandles når 2/3 av de 
fremmøtte stemmeberettigede vedtar det, ved godkjenning av sakslisten. 

 

Forslag til forretningsorden: 

1. Møtet ledes av den valgte dirigenten. 

2. Protokollen føres av de valgte sekretærene som fordeler arbeidet seg imellom. 
 

3. Ingen kan gis ordet mer enn tre ganger i samme sak. 
Med unntak for innlederen settes taletiden til: 5 minutter første gang 
 3 minutter andre gang 
 2 minutter tredje gang 
Det er adgang til å foreslå at taletiden ytterligere begrenses, likeledes er det adgang til å foreslå 
strek. 
 

https://www.idrettsforbundet.no/tema/juss/nifs-lov/kapittel-2-felles-bestemmelser-for-hele-organisasjonen/#%C2%A72-15
https://www.idrettsforbundet.no/tema/juss/nifs-lov/kapittel-2-felles-bestemmelser-for-hele-organisasjonen/#%C2%A72-16
https://www.idrettsforbundet.no/tema/juss/nifs-lov/kapittel-2-felles-bestemmelser-for-hele-organisasjonen/#%C2%A72-17
https://www.idrettsforbundet.no/tema/juss/nifs-lov/kapittel-2-felles-bestemmelser-for-hele-organisasjonen/#%C2%A72-19
https://www.idrettsforbundet.no/tema/juss/nifs-lov/kapittel-2-felles-bestemmelser-for-hele-organisasjonen/#%C2%A72-20
https://www.idrettsforbundet.no/tema/juss/nifs-lov/kapittel-2-felles-bestemmelser-for-hele-organisasjonen/#%C2%A72-20
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4. Medlemmer som forlanger ordet til forretningsorden gis 1 minutt taletid. 

5. Alle forslag må innleveres skriftlig til dirigenten og inneholde forslagsstillerens navn. Nye forslag 
kan ikke fremsettes etter at strek er satt. Tidligere forslag kan ikke trekkes tilbake etter at strek 
er satt, eller etter at saken er tatt opp til votering. 

6. Gyldig vedtak er truffet med alminnelig flertall av de avgitte stemmer. 

7. I protokollen føres inn alle forslag og vedtak som er truffet med antall stemmer for og imot, 
samt hvem som har hatt ordet i den enkelte sak. 

 
Styrets forslag til vedtak: 
Innkallingen til, samt saksliste og forretningsorden for årsmøtet 2025 i Randaberg Golfklubb 
godkjennes. 

 

 
SAK 4 BEHANDLE ÅRSBERETNING FRA STYRE OG KOMITEER 

STYRETS ÅRSBERETNING 

 

Styrets sammensetning i 2024 

Leder: Tore Helseth Høyer 
Nestleder: Mathias Femsteinevik 
Medlem: Jan Erik Vinkfjord 
Medlem: Anja Pedersen 
Medlem: Stian Finnestad 
Medlem: Kristin Marie Aas Nordin 
Varamedlem: Morten Støle Simonsen 
 

Kontrollutvalg 

Medlem: Per Blikra 
Medlem: Torbjørg Eik 
Varamedlem: Anders Myhra Nordin 
 

Valgkomite 

Leder: Einar Røinås 
Medlem: Ikke besatt 
Varamedlem: Ikke besatt 
 

Møtevirksomhet 

Det er avholdt 8 styremøter i perioden. 
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Prioriteringer 

Styret har i 2024 fortsatt sitt arbeide med å forbedre økonomien gjennom medlemsrekruttering, øke 
attraktiviteten til banen og driving range, sponsorsalg, aktivitet i komitéene med spesielt fokus på 
juniorarbeidet og sosialt fellesskap. 

Medlemsutvikling 

Per 31.desember 2023 hadde klubben 425 medlemmer.  
Den 31.desember 2024 hadde klubben 635 medlemmer, som gir en økning på 210 eller 49%. 

Fordeling medlemsgrupper i 2024 med endring fra 2023 oppgitt i parentes:  

• Hovedmedlem: 171 (+17) 
• Hovedmedlem ektefelle/partner: 45 (+11) 
• Uten spillerett/fjernmedlem: 114 (+59) 
• Unge voksne 25-30 år: 36 (+13) 
• Eldre junior 20-24 år: 93 (+52) 
• Junior 13-19 år: 114 (+41) 
• Yngre junior 6-12 år: 27 (+12) 

 

I oversikten er det tatt med: 

• Sponsormedlemmer: 20 (+1) 
• Grunneier/spesialavtaler: 15 (-4) 

 

Medlemmer fordelt på alder og kjønn: 

 Kvinner 

2023 

Kvinner 

2024 

Menn 

2023 

Menn 

2024 

I alt 

2023 

I alt 

2024 

Endring Endring 

26 -  69 94 221 292 290 386 96 33% 

20 - 25 0 4 45 102 45 106 61 136% 

13 - 19 6 16 67 99 73 115 42 58% 

6 - 12 4 5 13 22 17 27 10 59% 

0 – 5 år 0 0 0 1 0 1 1  

TOTALT 79 119 247 516 425 635 210 49% 

 

I 2024 ble medlemsregisteret justert med (2023 tall i parentes): 

• 234 (174) innmeldinger 
• 24 (67) utmeldinger/strøket 

Nye medlemmer består vesentlig av nye medlemmer hvor mange er rekruttert gjennom klubbens 
VTG-kurs, dvs. som tidligere ikke har vært medlem av klubben. Det er spesielt gledelig å se mange 
nye i aldersgruppen 6 til 25 år. Av 210 nye medlemmer utgjør ungdommene hele 114 nye 
medlemmer eller mer enn halvparten av alle nye medlemmer. 



Innkalling årsmøte 2025   
 

6 

Kurset Veien til Golf og aktiv rekruttering, spesielt mot junior-klassen, har i stor grad bidratt til 
rekrutteringen med totalt 41 juniorer. 

Styret anbefaler fortsatt søkelys på tilrettelegging for og verving av juniorer og unge voksne tillegg til 
å ivareta et attraktivt medlemskap for alle aldersgrupper. 

 

 

Idrettslig aktivitet 

Tungenes golfbane har hatt en formidabel økning på spilte 9-hullsrunder siden 2019 på hele 182%, 
med en bratt utvikling siste året. Statistikken tar med turneringer og selskapsrunder. 

 

I følge GolfBox var antall turneringer i 2024 så å si likt antallet for 2023. Noen turneringer ble avlyst 
grunnet vær- og baneforhold.  

Det er positivt at antall påmeldte spillere har gått opp med 19%. Dette kan muligens forbedres ved å 
arrangere flere turneringer utenom de faste komité-turneringene.  Styret ønsker flere kvinnelige og 
unge deltakere. Dette er en utfordring for klubben. Med en utvidet Turnerings- og aktivitetskomité 
håper en at dette vil gi en positiv effekt i 2025. Det er fortsatt plass til flere i denne viktige komitéen. 
Styret henstiller derfor vennligst medlemmene til å melde seg.  
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Kategori gjennomførte turneringer (private ikke tatt med) fordelte seg som følger iht. GolfBox (2023 
tall i parentes): 

Dame: 18 (18) 
Herre: 26 (23) 
Senior: 22 (21) 
Turnering: 12 (14) 
Totalt: 78 (75) 

Påmeldte spillere: 1382 (1158) 

Det vises til Turnerings- og aktivitetskomitéens årsrapporter for mer informasjon. 

Klubbmesterskapene ble avviklet med 37 (41) deltakere i slagspill og 18 (25) i matchplay. 

Klubbmestre 2024: 

Damer: Gro Snortheimsmoen Bergfjord 
Herrer: Torgeir Tunge 
Damer senior 50: Ikke kåret grunnet færre enn tre påmeldt 
Damer senior 66: Ikke kåret grunnet færre enn tre påmeldt 
Herrer senior 50: Torgeir Tunge 
Herrer senior 66: Arnstein Vik 
Nettoklassen: Rune Flåte Olsen 
Match: Sveinung Lein 

Styret gratulerer. 

I 2024 var klubben igjen arrangør av store regionturneringer som Sebo 50+ og Region Tour Rogaland 
- Randaberg Open og ikke minst Hytorc Tour juniorturnering med hele 72 spillere hvor 11 fra vår 
klubb. Regionturneringer er viktige både for våre medlemmer, rekruttering og profilering av klubben. 

Klubben deltok også i 2024 med ett lag i Lag-NM, 2. divisjon herrer. Dette ble arrangert av 
Nordvegen GK for klubbene i Sørvest-Norge, med resultat: 

Herrer: 4. plass av 19 lag og kvalifisert til 2 divisjon i 2025 

Styret gratulerer med innsatsen med ønske om ny deltakelse i 2025. 

 

VTG-kurs 

Kursene er viktige for medlemsrekrutteringen til klubben og ble arrangert og ivaretatt av instruktør 
Øystein Gundersen med assistanse fra Jan Erik Vinkfjord i innspurten. Øystein har gjort en flott jobb 
og mottatt gode tilbakemeldinger fra kursdeltakerne. Stor takk til begge. 

Nytt for 2024 er at klubben har benyttet betalte instruktører utdannet av klubben gjennom NGF sin 
instruktørutdanning til Trener 1. Dette er et minimumskrav for ledelse av kursene. 80 deltakere 
gjennomførte kurset, hvor 70 meldte seg inn i klubben.  

Strategien for gjennomføringen er at dette på sikt betaler seg ved at medlemmene forblir i klubben 
og at yngre medlemmer rykker opp til kontingenter med høyere rater. Dette har til en viss grad slått 
til da det av de 70 innmeldte fortsatt er 20 som ikke har betalt medlemsavgift etter purring. Antar å 
drive inn noe av dette når sesongen starter for fullt. 
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Erfaring viser at kursavviklingen er for krevende til at en person kan håndtere gjennomføringen 
alene. På samme tid er det et ønske fra forbund og andre klubber i vårt område, at det kurses så 
mange som mulig for opprettholdelse av sporten. Rekruttering av unge er absolutt nødvendig i så 
henseende. 

Styret anbefaler at VTG-kursene fortsetter med fyll styrke i 2025. 

 

Drift 

Klubben har også i 2024 hatt baneansvarlig i 100% stilling og daglig leder i 70% stilling. 

Daglig leder har i tillegg til administrasjon av klubben deltatt i banearbeid og vedlikehold av klubbens 
maskiner med en arbeidsfordeling på hhv. 60% administrasjon og 40% bane/vedlikehold maskiner. 
Utover deltidsstillingens reduserte årsverk på 1750 x 0,7=1225 timer, har daglig leder utført 385 
timer merarbeid, som doneres som dugnadstimer.  

Det administrative arbeidet er økende i takt med klubbens medlemstall og aktivitet. Dermed vil 
daglig leders oppgaver fremover i hovedsak prioritere administrative oppgaver.  Det betyr at 
baneansvarlig trenger erstatning med assistanse fra frivillige eller en lønnet assistent. 

Styret har i 2024 også satset på juniorarbeidet med organiserte treninger til faste dager med ca. 20-
35 deltakere fordelt over to grupper. I 2024 har Øystein Gundersen stått som ansvarlig for 
treningene til junior 13-19 år meden Stian Finnestad og Bjørn Christian Haaland har organisert 
treningene for yngre junior 6-12 år (knøttegolfen). For 2025 vil juniortreningene bli fordelt mellom 
Stian Finnestad, Bjørn Christian Haaland og Jan Erik Vinkfjord. For å styrke teamet, vil klubben prøve 
å få utdannet ytterligere en eller to til NGF Trener 1 i 2025. Styret uttrykker stor takknemlighet for 
alles store innsats. 

Styret ønsker å gi medlemmer og gjestespillere en god opplevelse både i sitt golfspill, men også ved 
benyttelse av klubbhus og range.  Dette krever stor arbeidsinnsats både for vedlikehold av klubbens 
to baner, maskiner, administrasjonssystem, hjemmeside og betalingssystemer. Hovedbane og range 
har vært godt besøkt av både egne medlemmer og gjester, som bekrefter nedlagt innsats.  

Klubben står overfor store oppgaver fremover med å forbedre og opprettholde dens attraktivitet. 
Stikkord er vanningssystem for utslagssted, fornyelse av greener, dreneringssystemer, klubbhus, 
vintertrening, verksted, maskiner, IT og organisasjonssystem for å nevne det viktigste. Skal klubben 
kunne oppnå dette må rammebetingelsene for finansiering fundamenteres enten med nye 
langsiktige leieavtaler for grunn og bygninger eller aller best ved å eie disse objektene.  Styret 
anbefaler at utredninger for langtidsplaner settes i gang med det første. Styrets kortsiktige planer for 
forbedringer reflekteres i budsjett for 2025. 

Komitéene med sine spesialområder har viktige støttefunksjoner for driften av klubben.  
Oppslutningen om komitédeltakelse viser en positiv oppadgående trend. Likevel må klubben basere 
noe av sin drift på innkjøpte tjenester.  Styret gjentar henstillingen til medlemmene om å ta ansvar 
ved å stille opp i komitédeltakelse. 

Vår golfklubb har og er i det vesentlige drevet på dugnad.  Klubben har noen medlemmer som legger 
ned en uvurderlig innsats for klubben. Styret ønsker derfor i år å hedre personer for sin oppofrende 
innsats med gratis medlemskap for 2025. Dette gjelder: 

• Palle Birk Pedersen for sin årvisse innsats ved dugnader, sine profesjonelle snekkertjenester, 
gavmildhet med materialer og utstyr til klubben. 
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• Ivar Lye for sin årvisse innsats ved dugnader, sine profesjonelle elektrikertjenester, drift og 
vedlikehold av greenenes vanningsanlegg og vikar for greenkeeper. 

• Roy Tunge for sin årvisse innsats for klubben ved klipping og stell av korthullsbanen og 
range. Han var også delaktig ved anleggelsen av Tungenes golfbane. 

• Kurt Inge Håland for sin årvisse innsats ved dugnader og sin kunnskap for vedlikehold av 
banens grunn. 

Styret vil takke alle medlemmer for sin frivillighet i året som har gått. 

 

Baner og maskiner 

Hovedbane og greener har også 2024 holdt god standard gjennom godt stell av dyktig 
banemannskap. Greenkeeper med frivillige og uvurderlig assistanse fra Ivar Lye, Roy Tunge og daglig 
leder Arnstein Vik har gjort dette mulig.  En stor takk til disse. 

I 2024 ble arbeidet med å anlegge vanningsanlegg for utslagsstedene påbegynt ved innkjøp av 
nødvendige rør og rørdeler. I 2025 planlegges det å få installert ferdig dette på tre eller fire 
utslagssted.  Dette er et relativt stort arbeid som må deles opp for minst mulig sjenanse for banens 
spillopplevelse. En oppgradering vil lette arbeidet med manuell operasjon og flytting av slanger og 
spredere til hinder for klipping og spill. 

Det ble ikke utført ønskede endringer for vannhinder ved fairway 2. Vannstanden i hinderet lever sitt 
eget liv i samspill grunnvannsstanden.  Flere alternative endringer har vært vurdert uten en endelig 
konklusjon. Revitalisering av bane- og dugnadskomitéen for 2025, vil forhåpentligvis kunne gi innspill 
og gjennomføringskraft til dette og andre baneprosjekt. En stor takk til de som har meldt seg til 
komitéen. 

Hullinformasjon ved hvert utslagssted er prefabrikkert. Arbeidet med montasje er startet og vil bli 
fullført snarest i 2025. 

Korthullsbanen er populær både for nærspilltrening, men også for spillere som ikke mestrer 
hovedbanen. Klubben har i flere år ikke hatt kapasitet til oppgradering og vedlikehold annet enn til 
et minimum ved klipping.  Banen har et stort uutnyttet potensial, spesielt mot trening av barn og 
unge. 

Driving range er et viktig produkt i helhets tilbudet til klubbens medlemmer og gjester, men også en 
viktig inntektskilde.  Rangen blir mye benyttet av uorganiserte og ikke-skolerte golfspillere.  Dette 
fordrer at sikringsgjerder og andre innretninger fungerer ved vedlikehold og forbedringer.  
Sikringsgjerdet mot nabo fungerer ikke gunstig og bør modifiserer da det slipper for mange baller 
forbi til skade på bygg og objekter på hans område. 

I de nærmeste 2-3 årene anbefales det også å se på muligheten for robotplukking av baller på driving 
rangen. Med økende aktivitet må rangen plukkes mest daglig i månedene april til september, noe 
som krever ca. 2 timer per dag. Ballmaskinen er også utdatert både mht. størrelse, men også med et 
utdatert betalingssystem. En større reparasjon på maskinen ble utført i 2024, som medførte ca. to 
ukers nedetid med reduserte inntekter. 

Klubbens klippemaskiner har fungert godt og gir gjennom sin effektivitet og kyndige bruk gode og 
fine baneforhold.  En ny Jacobsen AR522 ble anskaffet i 2025 til erstatning for tilsvarende maskin. Vi 
har hatt en større maskinskade i 2024 på klubbens arbeidsmaskin Cushman Truckster 2003 mod. 
Denne maskinen er kritisk for sprøyting av bane og dressing av greener m.m. Anskaffelse av 
erstatning anbefales snarest. 
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Klipping av fairways og rough er de mest arbeidstidskrevende operasjonene i banevedlikeholdet. Og 
krever minimum en fulltidsansatt i perioden mai til september for vedlikehold av hovedbanen, 
korthullsbanen og range. Robotklippere blir nå benyttet av flere golfbaner nettopp for å rasjonalisere 
og frigjøre menneskelige ressurser til andre nødvendige aktiviteter. Styret anbefaler med det første å 
ta i bruk denne teknologien på deler av banen. 

 

Bygninger 

Klubben leier klubbhus og et lagerbygg/verksted med tilhørende brakker for toalett og 
kontor/oppholdsrom for baneansatte. 

Kafé-delen av klubbhuset, klubbens eiendom, er malt utvendig i 2023 av en flittig dugnadsgjeng. 
Terrassens gulv trenger reparasjon grunnet råteskader.  Palle Birk Pedersen har skaffet materialer og 
reparert terrassens rekkverk.  

Selve klubbhuset trenger fortsatt både utvendig og innvendig maling.  Utvendig maling ble ikke 
utført i 2024 og vil forsøkt utført i 2025. Dette er viktige tiltak for å bevare verdier og ikke minst 
anseelse og respekt til medlemmer, gjestespillere og eier. 

Lagerbygg/verksted med tilhørende lovpålagt skifterom, toalett og kontor/oppholdsrom for 
baneansatte, har gjennomgått noe vedlikehold og oppgradering med nye lysarmatur. Fortsatt noe 
arbeid som gjenstår. Skifterom, toalett og verkstedkontor fungerer ikke optimalt for klubben m.h.t. 
lovpålagte krav. Mye av dette kan muligens rettes på gjennom avtalen med utleier. 

Overbygning for utslagssted på driving range er klubbens eget bygg.  Bygget er attraktivt og gir en 
relativ god funksjon for brukerne. Bygget fikk i 2023 nye innvendige paneler og i 2024 nytt lysanlegg 
med automatisk slukking, samt nye avstandsmerker og sikteblinker. Oppgraderingen kaster allerede 
av seg gjennom høyere inntekt fra ballautomat og salg av sponsoreksponering i bygget. Nå står 
nødvendig utvendig maling for tur. 

 

Helse, miljø og sikkerhet 

Klubbens aktivitet påvirker i beskjeden grad det ytre miljøet.  Det legges vekt på å benytte 
miljøvennlige innsatsfaktorer. Kravene til rapportering, kildesortering av avfall og benyttelse av 
stadig mer miljøvennlige produkter er økende.  Dette krever opplæring og oppdatering fra klubbens 
banemannskap og administrasjon. Klubben fikk en gratisanskaffelse av Golf Operations System, et 
lokalt utviklet administrasjonssystem for golfklubber gjennom en leverandøravtale for 
gjødningsprodukter. Systemet har de nødvendig funksjoner inkludert for en lovpålagt 
dokumentasjon. Erfaringen så langt viser at brukergrensesnittet er for krevende ved daglig bruk. 
Klubben har innhentet tilbud på en oppgradert og forbedret versjon av system til vurdering. Per nå 
tilfredsstiller ikke klubben minimumskrav til loggføring og rapportering av banens drift. 

Klubben er ikke regulert av konsesjoner eller pålegg. 
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Ansatte og arbeidsmiljø 

En ansatt pådro seg en mindre skade i 2024 under arbeid med maskin.  Styret prioriterer 
arbeidsmiljø og sikkerhet ved utøvelsen av klubbens aktiviteter.  Banevedlikeholdet er intenst i 
spillesesongen, som fordrer ordnede arbeidstidsforhold, ergonomiske og sikre arbeidsprosesser og 
opplæring i sikker jobbutførelse.  Styret mener at dette er ivaretatt gjennom avtaler og anskaffelse 
og vedlikehold av arbeidsmaskiner.  Styret vil prioritere rapportering og revisjon av klubbens 
styringssystem for å sikre samsvar med arbeidsmiljøloven og internkontrollforskriften. 

 

Økonomi 

Inntektene for 2024 har vært relativt gode og bedre enn for 2023. Samtidig har utgiftene økt, men 
forholdsvis mindre. Her kan nevnes flere innkjøpte tjenester, leasing av maskiner, vedlikehold av 
maskiner, drifts materialer, IT baserte systemer og gebyrer. 

Det er positivt at golfinteressen holder seg. Dette viser også klubbens medlemsutvikling med mange 
nye unge.  Styret ser behovet for et høyt søkelys på å bevare og videreutvikle den lokale 
golfinteressen gjennom driften av klubben, samarbeid med kommunen, Landsbyforeningen og andre 
av klubbens samarbeidspartnere.  

Golf-shopen har også i 2024 vært driftet gjennom avtale med Thore Dypvik.  Shopen selger kun 
golfutstyr, klær og kioskvarer samt gir råd til medlemmer og andre kunder. Klubben har ikke hatt Pro 
i 2024. 

Tallene viser at betalinger til klubben utføres hovedsakelig via selvbetjente betalingssystem og 
medlemskontingenter via NorKred. Bruken av kontanter er minimal, noe følgende prosentvise 
statistikk viser: 

 

 2024 2023 2022 2021 

Bank/Norkred: 54 60 62 55 

Vipps: 21 18 19 20 

Kortterminal golfshop: 15 13 12 17 

Kortterminal ballmaskin: 9 8 6 7 

Kontanter: <1 <1 <1 <1 

Tabell viser fordeling inntekt i % over ulike betalingssystemer 

Golfshopen gir et verdifullt bidrag til klubben gjennom sin markedsføring, rettledning og tiltrekking 
av medlemmer og kunder utenfor det lokale miljøet. Styret takker Thore Dypvik for dette flotte 
bidraget.  

Styret og daglig leder vil i 2025 prøve å øke klubbens sponsorinntekter Dette arbeidet er krevende i 
konkurransen med andre organisasjoner. Klubben vil eksponere seg ytterligere ved å delta aktivt i 
Landsbyforeningens prosjekt «Unn deg en omvei». 

Klubben har p.t. ingen langsiktig gjeld, men en leasingavtale på en maskin med utløp i april 2030. 
Leasing finansiering anbefales også for eventuelt kommende investeringer. 

Den frivillige innsatsen fra medlemmene har bidratt til å holde utgiftene nede.  En stor takk til dem 
for det. 
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Årsregnskapet for 2024 gjøres opp med et resultat på kr 181.407 mot budsjettert kr 33.586. 

Styret mener at klubbens økonomi er tilfredsstillende, men med behov for økte inntekter for 
kommende vedlikehold og fornyelser av utstyr og fasiliteter.  Tett kostnadsoppfølging med en 
nøktern drift, vil godskrives klubbens anseelse og være avgjørende for en positiv drift og styrking av 
klubbens egenkapital. 

Styret anbefaler at årets overskudd overføres til klubbens egenkapital. 

Styret takker utvalg, enkeltmedlemmer, ansatte og sponsorer for støtte, innsats og godt samarbeid i 
2024. Ikke minst en stor takk til alle som støtter klubben gjennom Grasrotandelen med formidable kr 
75.767. Også en stor takk til de som støttet juniorarbeidet med kr 6.350 gjennom Impact Supporter 
og kr 8.073 ved årets julelotteri og MDE Group med kr 15.000. 
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UTVALG OG KOMITÉENES ÅRSBERETNING 

 

Turnerings- og aktivitetsskomitéen (TAK) 

Seniorene 

Medlemmer: Per Blikra og Tor Arild Sande 

Tor Arild Sande og Per Blikra har hatt ansvaret for å arrangere seniorturneringer på torsdagene. I 
2024 ble det arrangert 20 turneringer klokka 10.00 på torsdagene, fra 18. april til 3. oktober. Det 
deltok mellom 5 og 27 på de ulike arrangementene med et gjennomsnitt på litt i underkant av 15. 
Totalt var 44 spillere med på minst en seniorturnering i 2024. 

Alle turneringene avsluttes med samling på terrassen eller inne i klubbhuset med kaffe, niste, drøs 
og premieutdeling. Vi spilte ulike lag- og individuelle konkurranser i løpet av sesongen. Vi har hatt 
god hjelp av Olav Hamre, både ved avvikling av turneringene og sosiale sammenkomster. I tillegg ble 
overskuddet fra turneringen Porto Santo – gjengen hadde på kr 3.151 overført til Seniorkomiteen. 

Vi hadde god mat og kaker og kaffe etter siste turnering 3. oktober. Vi delte også ut premier for 
Order og Merit. 

Order of Merit for 2024: 

Menn: 1. Olav Hamre, 2. Helge Leknesund, 3. Jostein Nordin.  
Damer: 1. Gerd Anny Hamre, 2. Berit Sjo Jørgensen, 3. Liva Landsnes Keul. 
 

Regnskapet ble oppgjort som følger: 

Bank per 01.01.2024: kr 18.418,72 
Overskudd Porto Santo: kr 3.151,00 
Turneringsavgift: kr 9.909.00 
Turneringspremier og sosialt: -kr 16.494,75 
Gebyr: -kr 327.00 
Kreditrenter: kr 7,00 
Konto Seniorer per 31.12.2024: kr 14.663,97 
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Damene 

Årsrapport 2024 Damekomitéen. 
 

Medlemmer av styret 2024: 
Berit Sjo Jørgensen, Torbjørg Eik og Kari Pettersen Goa. 
 
Det er avholdt komitemøter i forbindelse med turneringene og kontakt via mail/telefon. Møter ifbm 
turneringene.   
Vi begynte sesongen med Scramble, 10. April 2024 
 
Sesong: Fra 10.04-24  til  25.09.24 
 
Det var satt opp 19 turneringer for sesongen, 1 av dem ble avlyst pga dårlig vær. Totalt 128 påmeldte 
til årets turneringer, mot 81 i 2023 sesongen.  
Vi oppfordrer damene til å møte opp på turneringene, og på den måten støtte Damegolfen. 
 
18 damer deltok på OOM, endelig resultat for 2024: 
 
1. Berit Sjo Jørgensen 
2. Torbjørg Eik 
3.  Gro Bergfjord 
4. Hanna Furustøl 
5. Kari Pettersen Goa 

 
 
For Damekomitéen 
 
Berit Sjo Jørgensen       Torbjørg Eik        Kari Pettersen Goa 
 

 

Herrene 

Medlem: Torgeir Tunge, Vegard Lund 

Rapport skrevet av Arnstein Vik 

I 2024 ble det spilt 26 «Herrenes Aften» turneringer fra 2.4 med sesongavslutning den 1.10.24 med 
652 påmeldte deltakere. Dette gir et snitt på ca.25 deltakere per turnering, noe vi er stolte over. 

Interessen har vært god hele sesongen med deltakelse også av spillere fra andre klubber. 

Turneringsavgift:  kr 39.120 
Premier:  -kr 15.718 (40%) 
Sosialt:  -kr 5.694 (15%) 
Resultat:  kr 17.708 (45%)  
Greenfee gjestespill  kr 4.025   
Inntekt klubb:  kr 21.723 

Turneringsavgiftene er betalt inn gjennom golfshopen og Vipps. Beklageligvis viser det seg at alle 
ikke betaler enda dette henstilles vennligst om før turneringsstart.  

Premier har vært gavekort i golfshopen.  Både inntekter og utgifter er medtatt i klubbens 
årsregnskap. 
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40% av turneringsavgiften til premier overskrider klubbens bestemmelser til fordeling av 
turneringsavgiften. Dette har gått på bekostning av andelen sosialt.  

Spillformatet er slagspillturnering med hcp. netto- og bruttoklasse med hcp.  Dette formatet er 
inkluderende for alle aldersgrupper. 

«Herrenes Aften»-turneringene er en populær aktivitet med høy trivselsfaktor.  

Resultat OOM 2024: 

1. Joakim Tunge, 183p 
2. Helge Leknesund, 160p 
3. Karl Ingvar Håland, 151p 

Komitéen gratulerer. 

 

 

Junior- og Rekrutteringskomité 

Medlemmer: Tore Helseth Høyer, Øystein Gundersen, Berit Sjo Jørgensen 
 
Junior 13-19 år 
Undertegnede hadde ansvaret for juniortreninger i Randaberg golfklubb.  
Spillere i alderen 13-19 år, treninger på onsdager 18:00 til 19:30  
 
Det ble gjennomført 11 treninger uke 14 til uke 25  
Det ble gjennomført 11 treninger uke 34 til uke 44  
Til sammen 22 treninger med juniorene dette året  
 
Uke 18 deltok 4-5 spillere på Hytorc turnering på Randaberg  
Gjennom sesongen har flere spillere deltatt på ulike Hytorc turneringer i vår region.  
 
En spiller har etter sterke resultater på regionale Hytorc-turneringen fått invitasjon til nasjonal serie: 
Srixon. Her har spilleren representert Randaberg golfklubb. Dette viser at alt er mulig gjennom aktiv 
trening. Spilleren begynte med golf i 2023.  
 
Treninger har i stor grad vært fordelt på puttinggreen, drivingrange og korthullsbanen.  
Vi har ved 3 anledninger spilt scrambel på hovedbanen.  
Sesongen ble avsluttet med en scramble-turnering 2. november, med 24 lokale juniorspillere, 
sponset av MDE Group.  
Her ble pizza, brus og premier i sin helhet dekket av sponsoren. Flere av de beste spillerne i klubben 
hjalp til som mentorer for hvert sitt lag. Takk til dere som stilte opp!  
 
Det har vært vekst i antall juniorer på trening gjennom hele sesongen.  
Det som er vanskeligst er spriket i nivå og alder – som gjør det krevende med bare en trener å gi god 
oppfølging til alle de ulike nivåer og aldre.  
Det har blitt en overvekt av spillere over 16 år.  
 
Noe av det mest positive er at flere av foreldrene engasjerer seg i barnas interesse og flere har selv 
begynt å spille golf og melde seg inn i klubben vår.  
2023 startet med 9. juniorspillere på trening, mens i slutten av sesongen var dette tredoblet til 27. 
stykker.  
 
Det er behov for å minne om årsrapporten fra i fjor der jeg skrev følgende:  
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“Jeg har vært alene på alle treningene, uten hjelp fra andre. Her bør det vurderes noe mer hjelp hvis 
medlemsmassen vedvarer å vokse.”  
Når 2024 sesongen avsluttes er det nå 47 juniorspillere, dvs en økning på ca 70% fra i fjor og en 
femdobling siden 2023!  
Flere av nye spillere har gjennom året i tillegg deltatt på VTG kurs.  
 
Også gjennom 2024 har jeg vært alene om ansvar for treningene for juniorene. De få gangene jeg har 
vært bortreist har jeg spurt andre om hjelp, men det har vært svært vanskelig å få hjelp.  
Ved en anledning spurte jeg daglig leder om han kunne steppe inn, men fikk til svar at det ikke var 
hans ansvar og jeg fikk heller avlyse trening eller finne erstatter selv.  
I løpet av de 4 årene jeg har vært trener har det vært lite interesse fra ledelsen i klubben for juniorer 
og treningene, selv om dette har vært etterlyst fra meg som trener flere ganger.  
 
Det har også vært krevende å planlegge treningene når juniortreningene ikke får prioritet.  
 
Etter 4 år som trener på dugnad for en gruppe som har vokst fra 9 til 47 stk mener jeg klubben og 
daglig leder må vise større interesse og ta eierskap til juniorarbeidet!  
Mangelen på støtte og hvordan jeg har blitt møtt når jeg har etterlyst mer hjelp er årsaken til at jeg 
nå gir meg som trener for juniorene.  
Dersom klubben tar på alvor og finner en solid plan for junioravdelingen videre, med flere som tar 
ansvar og eierskap kan jeg vurdere å være med, men først må dette tas på alvor, slik det ble skrevet 
også i årsrapporten i 2023.  
 
Det har vært kjekt og givende å være med ungdommene og se hvordan de opplever golfglede og 
mestring, og at målrettet og strukturert arbeid har gitt vekst for klubben!  
Tusen takk for tilliten jeg har fått de årene jeg har fått være trener for denne fine gjengen med 
ungdom!  
 
Tanker som bør være viktige for sesongen 2025  
 
Gjennomføre ca 20-25 treninger.  
Være flere trenere som bidrar på treninger. Daglig leder og klubbens øvrige ledelse bør også vise 
interesse for juniorene.  
Sørge for at treningsfasiliteter er prioritert for juniorer når de har tregningstid (puttegreen, range, 
korthull)  
Delta på flere turneringer i regionen.  
Vekst i medlemsmasse på både knøtt og junior. (Gir også ofte vekst med foreldre!)  
Få etablerte juniorene med på herrenes aften og damenes aften  
Få egen premiering til junior på klubbmesterskapet.  
Skape et aktivt miljø for yngre spillere i Randaberg golfklubb  
 
Randaberg 22. februar 2025  
Øystein Gundersen 
 
 
Årsrapport Knøtte-treninger 2024 

Stavanger 14/3.2025 

Stian Finnestad og Bjørn Christian Haaland har hatt ansvaret for gjennomføring av knøtte-
treninger (yngre junior) gjennom 2024 for Randaberg Golfklubb. 

Knøttegolfen har spillere i alderen 6/12 med faste treninger hver torsdag fra kl 
17.00-18.30. Det har igjennom 2024 blitt gjennomført trening hele året frem til 
slutten av november. 

- Det har igjennom vinteren blitt trening inne på Raft Treningssenter med fast 
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instruktør der de har hatt golfrelaterte øvelser og bøy og tøy for vedlikehold 
gjennom kuldeperioden. 

- (Det har her vært frivillig og delta da det har vært en kostnad som hver enkelt har 
måttet dekke privat!) 

 

 
Treningene har foregått på range og øvelsesbanen samt puttegreen. 

I denne aldersgruppen så har vi fokusert mest på at golf skal være gøy og noe for alle og at man 
skal behandle alle likt og med respekt uansett ferdigheter. 

- Barna her har blitt virkelig flinke til å motivere hverandre og hjelpe hverandre 
med øvelser og deling av ferdigheter, kanon gruppe av barn/ungdommer!! 
Det eneste som mangler er ett par flere jenter.. 

 

 
Det har gjennom sesongen kommet noen nye som har prøvd seg og blitt faste på oppmøter, 
samt noen som bare har vært innom og prøvd seg. 

- Spond Gruppen vår har nå 17 stk faste som kommer på hver trening, men satser på at 
det kommer enda flere til når sol og varme kommer frem litt mer. 
 

 
Randaberg Golfklubb har i år fått vist seg skikkelig frem på de Regionale juniorturneringene 
med både gode resultater i Mix 13-15 og 10-12 år samt gode resultater og deltakelse i 11 av 
12 gjennomførte turneringer!! 

De 4/5 siste turneringene etter sommeren så tror jeg vi stilte med minimum 6 stk spillere fra 
Randaberg GK 
 

 
Tanker for sesongen 2025 

Gjennomføre treninger hver uke 

Delta på de regionale juniorturneringene 

Få egen premiering til junior på klubbmesterskapet. 

Skape et aktivt miljø for yngre spillere i Randaberg golfklubb 
 
 
 
 
Takk for ett flott år sammen med dere Gutter og 
Jenter! Stian Finnestad og Bjørn Christian 
Haaland. 
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Bane- og dugnadskomitéen (BD) 

Ingen rapport. 

Styrets forslag til vedtak: 
De fremlagte beretninger godkjennes. 

SAK 5 BEHANDLE KLUBBENS REGNSKAP I REVIDERT STAND 

Se vedlegg: 

− Årsregnskap for 2024
− Revisjonsberetning 2024

Styrets forslag til vedtak: 

Det fremlagte regnskap for Randaberg Golfklubb for regnskapsperioden 
01.01. – 31.12.2024 med tilhørende beretning fra revisorer godkjennes. 

SAK 6 BEHANDLE INNKOMNE FORSLAG OG SAKER 

Ingen innkomne forslag ved tidsfristens utløp. 

SAK 7 FASTSETTE MEDLEMSKONTINGENTER 

Ifølge revidert lov norm § 10, punkt (3) 11, skal årsmøtet fastsette medlemskontingent på minst kr 
50, og treningsavgift, eller gi fullmakt til å fastsette treningsavgift. 

Styrets forslag til vedtak: 

Årskontingenter for 2026 settes til: 
Hovedmedlem: kr. 5 900,- 
Ektefellemedlem/partner: kr. 3 750,- 
Unge Voksne – Året en fyller 23-27: kr 3 000,- 
Eldre junior – Året en fyller 19-22: kr 1 500,- 
Junior – Året en fyller 13-18: kr 750,- 
Yngre junior – Året en fyller 6-12: kr 325,- 
Fjernmedlem uten spillerett: kr. 795,- 
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SAK 8 VEDTA KLUBBENS BUDSJETT 

 

 

 

 

 

Styrets forslag til vedtak: 

Det fremlagte budsjett for 2025 godkjennes. 

  

Budsjett
2025

Resultat
2024

Budsjett
2024

Driftsinntekter og driftskostnader

Salgsinntekt 460 000 446 934 415 000
Annen driftsinntekt 3 181 332 2 919 510 2 518 775
Sum driftsinntekter 3 641 332 3 366 444 2 933 775

Lønnskostnad 1 270 489 1 070 446 1 144 632
Avskrivning av driftsmidler og immaterielle eiendeler 56 160 59 779 42 408
Annen drfitskostnad 2 169 779 2 076 830 1 725 086
Sum driftkostnader 3 496 427 3 207 055 2 912 127

Driftsresultat 144 905 159 389 21 648

Finansinntekter og finanskostnader
Annen renteinntekt 25 000 22 367 12 000
Annen rentekostnad 0 0 0
Valutatap (disagio) 0 349 0
Resultat finansposter 25 000 22 018 12 000

Resultat før skattekostnad 169 905 181 407 33 648

Årsresultat 169 905 181 407 33 648

Overføringer
Avsetning til egenkapital 169 905 181 407 33 648
Sum overføringer 169 905 181 407 33 648
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SAK 9 VALG 

Valgkomitéens innstilling til årsmøte i RBGK for 2025 er følgende: 
 
Klubbstyre: 

Leder: Tore Helseth Høyer 
Nestleder: Mathias Femsteinevik 
Medlem: Kristin Marie Aas Nordin 
Medlem: Stian Finnestad 
Medlem: Maylen Torsteinbø (ny) 
Varamedlem: Jan Erik Vinkfjord 
Varamedlem: Anja Pedersen 

Leder og nestleder velges separat. 
 

Det anses som viktig med kontinuitet i styret, og det er gledelig at flere ønsker å fortsette. 
Styresammensetning er iht bestemmelse på årsmøtet i 2024, og vi vil også ha 40% kjønnsbalanse.  
 

Kontrollutvalg 

Medlem:  Per Blikra 
Medlem:   
Varamedlem:  Anders Myhra Nordin 

Randaberg 12.02.2025 

Einar Røinås 
 
 
 
 

Styrets innstilling til: 

Valgkomité 

Leder: Einar Røinås 
Medlem: Jan Erik Vinkfjord 
Medlem: 
Varamedlem: 
 

Andre komitéer og utvalg utnevnes av styret.  Det henstilles til årsmøtets deltakere å stille seg til 
disposisjon. 

 

Forslag til vedtak: 

Valg til styre, kontroll- og valgkomitéer vedtatt. De andre komitéene suppleres ved oppnevning av 
styret. 

 



Årsregnskap 2024
Randaberg Golfklubb

Resultatregnskap
Balanse

Noter til regnskapet

Org.nr.: 984 545 029



Resultatregnskap
Randaberg Golfklubb

Driftsinntekter og driftskostnader Note 2024 2023

Salgsinntekt 446 934 372 409
Annen driftsinntekt 2 919 510 2 367 553
Sum driftsinntekter 3 366 444 2 739 962

Lønnskostnad 2, 3 1 070 446 996 701
Avskrivning av driftsmidler og immaterielle eiendeler 4 59 779 47 186
Annen driftskostnad 2 076 830 1 543 272
Sum driftskostnader 3 207 055 2 587 159

Driftsresultat 159 389 152 803

Finansinntekter og finanskostnader
Annen renteinntekt 22 367 9 917
Annen rentekostnad 0 5
Annen finanskostnad 349 0
Resultat av finansposter 22 018 9 912

Resultat før skattekostnad 181 407 162 715
Resultat 181 407 162 715

Årsresultat 5 181 407 162 715

Overføringer
Avsatt til annen egenkapital 181 407 162 715
Sum overføringer 181 407 162 715

Randaberg Golfklubb Side 2



Balanse
Randaberg Golfklubb

Eiendeler Note 2024 2023

Anleggsmidler
Varige driftsmidler
Tomter, bygninger o.a. fast eiendom 4 144 277 114 279
Maskiner og anlegg 4 134 476 126 239
Driftsløsøre, inventar o.a. utstyr 4 8 584 15 022
Sum varige driftsmidler 4 287 338 255 540

Sum anleggsmidler 287 338 255 540

Omløpsmidler

Fordringer
Kundefordringer 40 350 8 183
Andre kortsiktige fordringer 91 348 75 758
Sum fordringer 131 698 83 941

Bankinnskudd, kontanter o.l. 6 673 204 518 463

Sum omløpsmidler 804 902 602 404

Sum eiendeler 1 092 240 857 945

Randaberg Golfklubb Side 3



Balanse
Randaberg Golfklubb

Egenkapital og gjeld Note 2024 2023
Opptjent egenkapital
Annen egenkapital 783 493 602 086
Sum opptjent egenkapital 783 493 602 086

Sum egenkapital 5 783 493 602 086

Gjeld

Kortsiktig gjeld
Leverandørgjeld 112 744 109 905
Skyldig offentlige avgifter 80 083 61 431
Annen kortsiktig gjeld 115 919 84 522
Sum kortsiktig gjeld 308 746 255 858

Sum gjeld 308 746 255 858

Sum egenkapital og gjeld 1 092 240 857 945

                                        
                                        

Randaberg Golfklubb Side 4



Regnskapsprinsipper

Årsregnskapet er satt opp i samsvar med regnskapsloven og NRS 8 - God regnskapsskikk for små 
foretak.

Klassifisering og vurdering av anleggsmidler
Anleggsmidler omfatter eiendeler bestemt til varig eie og bruk. Anleggsmidler er vurdert til 
anskaffelseskost. Varige driftsmidler balanseføres og avskrives over driftsmidlets økonomiske 
levetid. Avskrivningsperioden for fast eiendom anskaffet etter 2009 er dekomponert i en del som 
gjelder råbygget og en del som gjelder faste tekniske installasjoner. Varige driftsmidler nedskrives 
til gjenvinnbart beløp ved verdifall som forventes ikke å være forbigående. Gjenvinnbart beløp er 
det høyeste av netto salgsverdi og verdi i bruk. Verdi i bruk er nåverdi av fremtidige 
kontantstrømmer knyttet til eiendelen. Nedskrivingen reverseres når grunnlaget for nedskrivingen 
ikke lenger er til stede.

Klassifisering og vurdering av omløpsmidler
Omløpsmidler og kortsiktig gjeld omfatter normalt poster som forfaller til betaling innen ett år etter 
balansedagen, samt poster som knytter seg til varekretsløpet. Omløpsmidler vurderes til laveste 
verdi av anskaffelseskost og virkelig verdi.

Note 2 Lønnskostnader og antall årsverk

Lønnskostnader
2024 2023

Lønninger 911 518 848 222
Arbeidsgiveravgift 134 248 125 070
Pensjonskostnader 24 644 23 240
Andre ytelser 35 168

1 070 446 996 701Sum

Selskapet har i 2024 sysselsatt 1,7 årsverk.

Note 3 Obligatorisk tjenestepensjon

Selskapet er pliktig til å ha tjenestepensjonsordning etter lov om obligatorisk tjenestepensjon. 
Selskapets pensjonsordninger tilfredsstiller kravene i denne lov.

Note 4 Anleggsmidler

Oppgradert 
bane

Anelgg Maskiner og 
utstyr

Sum

Anskaffelseskost pr. 01.01.24 126 977 5 430 427 214 438 5 771 842
+ Tilgang kjøpte driftsmidler 56 332 38 000 94 332
- Avgang i året 32 000 32 000
= Anskaffelseskost 31.12.24 183 309 5 430 427 220 438 5 834 174

Akkumulerte avskrivninger 31.12.24 39 032 5 430 427 77 378 5 546 837



= Bokført verdi 31.12.24 144 277 0 143 060 287 338
Årets ordinære avskrivninger 26 334 31 756 58 091

Økonomisk levetid 5 år 0 år 0-10 år
      
      

Note 5 Egenkapital

Annen 
egenkapit

al
Sum

Pr. 31.12.2023 602 086 602 086
Årets resultat 181 407 181 407
Pr. 31.12.2024 783 493 783 493

Note 6 Bankinnskudd 

Innestående midler på skattetrekkskonto (bundne midler) er på kr. 33 847.



REVISJONSBERETNING 2024
FOR RANDABERG GOLFKLUBB 

Årsregnskapet for Randaberg golfklubb er revidert. Årsregnskapet består 
av: Resultatregnskap, balanse og tilhørende noter pr. 31.12.2024. 
Resultatregnskapet viser et overskudd på 181.407 kr, mot et overskudd på 
162.715 kr i 2023. Det var budsjettert med et overskudd på 33.648 kr i 
2024. Hovedårsaken til det positive avviket på bortimot 150.000 kr er 
drøye 430.000 kr høyere inntekter enn budsjettert 2024. Lønnskostnadene 
var omtrent 75.000 kr lavere enn budsjettert. Driftskostnadene var 
omtrent 350.000 kr høyere enn budsjettert, hovedsakelig skyldes dette 
økning i vedlikeholdskostnader og betaling for innleide trenere. 

Randaberg golfklubb har ikke tapsført gamle fordringer i 2024. 
Utestående fordringer ved årsskiftet er på totalt 40.350 kr. Ingen av disse 
var da eldre enn 60 dager. Klubbens samlede gjeld utgjør 308.746 kr ved 
årsskiftet. 

KOMMENTARER TIL ÅRSREGNSKAPET 

Styret er ansvarlig for utarbeidelse av regnskap og for at det fremlagte 
regnskapet er i overensstemmelse med regnskapslovens regler for 
idrettslag og revisjonsskikk. Styret er videre ansvarlig for at 
internkontroll muliggjør utarbeidelse av et årsregnskap som ikke 
inneholder feilinformasjon som følge av misligheter eller feil. 

Det er foretatt revisjon av klubbens regnskap og etter vår mening er 
innhentede revisjonsdokumentasjon tilstrekkelig og hensiktsmessig som 
grunnlag for vår konklusjon. 

KONKLUSJON 

Etter vår vurdering er årsregnskapet avgitt i samsvar med lov og 
forskrifter, og gir et godt bilde av klubbens økonomiske stilling pr. 
31.12.2024. Resultatet for regnskapsåret 2024 er i samsvar med 
regnskapslovens regler og god regnskapsskikk i Norge. 

Randaberg, den 17.3.2025 
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Torbjørg Eik Per Blikra 
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